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Abstract (en)
The bedding elements (3) are arranged side by side on a support system (2) in a row. The two side plates (4) are movably mounted in the
transverse direction of the grate in guides (5). The bedding elements are pressed towards each other in the transverse direction of the grate using
a spring tensioning appliance (6) consisting of an elastic pneumatic element (61) at least along one lengthwise side of the grate. The pneumatic
element consisting of an elastic bubble or tubing section touches the side plate using a plunger (7) possessing plunger plates (8). A control
maintains a constant gas pressure, with a pressure sensor (10) as input element, and gas pump (11) and gas discharge element as adjustments.

Abstract (de)
Ein Verbrennungsrost weist einen Rostbelag (1) aus mindestens einer in Rostquerrichtung verlaufenden Reihe von nebeneinander auf einem
Tragsystem (2) angeordneten Belagelementen (3) zwischen zwei Seitenwangenelementen (4) auf. Die Seitenwangenelemente (4) sind in Führungen
(5) in Rostquerrichtung verschiebbar gelagert. Die zwischen den beiden zugeordneten Seitenwangenelemeten (4) angeordneten Belagelemente
(3) sind mit Hilfe einer Federspanneinrichtung (6) mit Rostquerrichtung gegeneinandergedrückt. Bei einem solchen Verbrennungsrost ergibt sich
eine besonders einfache Handhabung, wenn die Federspanneinrichtung (6) aus einem zumindest an einer Rostlängsseite vorgesehenen elastischen
Pneumatikelement (61) besteht. <IMAGE>
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